
Zápis z 4. výborové schůze KCHHMO – 22. 10. 2023, Trhový Štěpánov 

Přítomni: M. Cerman, Z. Čechová, J. Kopřiva, P. Latinová Mičulková, S. Lepičová, P. Novotný, 
H. Svobodová, M. Touš, A. Veselíková 
Přítomna telefonicky: S.Lepičová 
Omluven: V. Veselý 
Za dozorčí radu: A. Brůžková, MVDr. J. Hlaváč 
 

1. Předseda přivítal účastníky a seznámil je s programem schůze. Každý z členů výboru bude mít 
prostor k projednání svých bodů. Apeluje na maximální stručnost a důležitost 
projednávaných bodů. 

2. Jako zapisovatel navržena Z. Čechová, ověřovatelé zápisu J. Kopřiva, P. Latinová Mičulková. 

Zpracování usnesení L. Svobodová. Schváleno jednomyslně. 

3. Zprávy funkcionářů 

 Z. Čechová, jednatel: zpráva o došlé poště. Jednatel informuje, že přeposílá žádosti 

OMS o zadání čekatelství CACT výcvikářce klubu. Dále informuje, o obdržené smlouvě 

s PK, kterou je nutné připomínkovat a odeslat zpět do konce listopadu. Probíhá 

diskuze. Výbor klubu se shoduje, že se budou smlouvou zabývat. Jednatelka zajistí od 

právníka editovatelnou formu. Členové výboru zašlou připomínky do 5. 11. 2023. 

Informuje o komunikaci s ČMKU ohledně elektronického podepisování dokumentů 

poradcem chovu. Tuto záležitost dořeší datovou schránkou. Zaslala návrhy 

rozhodčích na MVP a NVP pro naše klubová plemena. 

 H. Svobodová, matrikář a ekonom: předkládá seznam členů ke schválení. Seznam je 

přílohou tohoto zápisu. Dále informuje o aktuálním stavu členské základny. Informuje 

o aktuálním stavu hospodaření. Probíhá diskuze ohledně vysokých nákladů na 

cestovné, kdy každá osobní schůze výboru je z toho důvodu velmi nákladná. Navrhuje 

výrobu odznaků na klubové memoriály, které by se měnili datem na každý rok. M. 

Cerman poptá a zjistí možnosti. Diskutuje se i o výrobě putovního poháru na MJM. 

Zajistí A. Veselíková. Dále hovoří o zřízení pojistky na majetek klubu vč. klubových 

trofejí. Probíhá diskuze. H. Svobodová dořeší podrobnosti a zajistí pojištění. Dotaz na 

málopočetné vrhy. Zda došla nějaká žádost o příspěvek. J. Kopřiva informuje o došlé 

žádosti. J. Kopřiva informuje chovatelku a žádost předává H. Svobodové. A. 

Veselíková uveřejní na web výzvu o možnosti žádat o příspěvek na reprezentaci 

klubu, který je nutné zaslat do 15. 11. 2023. Výbor se shoduje na prodloužení lhůty 

z 31. 10. do 15. 11., a to vzhledem ke zkouškám, které probíhají i v listopadu.  

 P. Latinová Mičulková, výcvikářka: informuje o tom, že dorazilo hodně žádostí o 

CACT z OMS a ostatních klubů. Kompletní seznam zadání čekatelství CACT předala A. 

Veselíkové, pro uvedení do zpravodaje. Nedorazila žádost od KCHNKO na jejich 

klubové akce. KCHHMO jim žádost zasílalo. Žádost byla schválena jen na MJM. 

Probíhá diskuze o kvalitě této akce. L. Svobodová jako garant tohoto FT pro příští rok 

dohlédne na výběr terénů a omezí počet startujících s ohledem na aktuální stav 

porostu. Dále probíhá diskuze kvůli termínu klubových FT pořádaných v dubnu na 

okrese Praha – západ. Termín a další doladí výcvikářka s garantem akce. Memoriál 

MVDr. Šimka je v přípravě. Garantem akce je Z. Čechová. Dále informuje o Mem. Vl. 

Černého, který bude pořádán v Kostelci nad Černými lesy. Garantem této akce bude 

za výbor M. Cerman. Dále informuje o došlé žádosti na zadání CACT na PZ+ZV od 



AMČR. Výbor se jednoznačně shoduje, že akce této organizace ohledně zadání CACT 

nepodpoří a zadání CACT pro klubová plemena neudělí. Byla obdržena žádost člena J. 

Oulehly o stříbrný vůdcovský odznak. Splnil veškeré nároky. Poté probíhá diskuze o 

návrhu psů na titul Pes/Fena roku. MOK navržen pes Cimrman Damashca Aponivi, 

fena Beatrice z Doubravice nad Moravou. Fena NDO Veda z Plzínů. Pes NDO, SHS a 

PP zatím zůstávají otevřené. Návrhy je nutné poslat do 30. 11. 2023. Vůdce roku Ing. 

Vojtěch Horák. Na osobnost roku je navržena Sylva Lepičová. Dále výbor navrhuje 

zjistit, zda klub může navrhnout vyznamenání II. stupně ČMMJ. Zjistí jednatelka.  

 J. Kopřiva, poradce HO: SHS zatím nemáme krytí ani vrh. PP máme narozené dva 

vrhy v počtu 14 štěňat (7 psů + 7 fen). NDO evidujeme 15 vrhů v počtu 103 štěňat (60 

psů + 43 fen). 

 A. Veselíková, předseda RR: táže se, na termín členské schůze. Navrhuje termín 23. 

3. 2024. Místo bude Praha – Louňovice. Zajistí A. Veselíková. Články do zpravodaje. A. 

Veselíková osloví garanty klubových zkoušek, aby dodali články do zpravodaje. 

Ohledně klubových výstav články dodá L. Svobodová. Navrhuje výrobu 2ks roll-upů 

s klubovým logem. Ekonomka navrhuje výrobu tohoto roll-upu na leden 2024. Výbor 

schvaluje. 

 M. Touše, koordinátor VDCH: informuje o VDCH 2023. Termíny VDCH pro příští rok 

budou uveřejněny ve zpravodaji. Budou při ČS, 2 x KV a SV další termín bude dle 

nutnosti doplněn. Návrh rozhodčích na VDCH. Dále jsou diskutováni rozhodčí na 

VDCH. M. Touš je osloví a informuje výbor. 

 M. Cerman, správce majetku: máme na skladě 88 tašek s klubovým logem. Výbor 

klubu schvaluje výrobu klubových tašek, které budou k dispozici na veškeré klubové 

akce a budou v adekvátním počtu v lednu dodělány. Navrhuje výrobu plecháčků se 

standardním klubovým logem k prodeji. O plecháčky byl zájem. Výbor klubu souhlasí 

s výrobou v nákladu 50ks.  

 L. Svobodová, výstavní referent: zaslala vyhodnocení výstav v Zákupech. Zisk na psa 

je 90,-Kč. Náklady rostou v rámci nákladů na ceny, občerstvení a ubytování. Výstava 

je v zisku. Probíhá diskuze o trendu nákladů na akce. Výbor klubu navrhuje a 

schvaluje zvýšení startovného o 100,-Kč na samostatné KV. L. Svobodová navrhuje 

rozhodčí na KV v Zákupech. Pro plemeno MOK Marie – Laurence Hardy (FR) a Ross 

Delmar (IRE). Pro plemeno HO bude rozhodčí osloven v zahraničí v rámci těchto 

navžených. Výstava v Náměšti. Bude osloven opět Tamás Jakkel (HU), který se 

z loňské výstavy omluvil. Jako druhý rozhodčí bude pro plemena HO osloven 

zahraniční rozhodčí s preferencí z Maďarska. Výstava v Červeném Hrádku - na 

výstavu navrhuje české rozhodčí – p. Lenku Fialovou, L. Svobodovou. Výbor souhlasí. 

 S. Lepičová, poradce chovu MO, STA (kontaktována telefonicky): informuje výbor o 

svém zdravotním stavu. Žádá výbor o výpomoc. Probíhá diskuze. Jako pomocník 

poradkyni chovu je navržena L. Svobodová. Výbor klubu souhlasí. L. Svobodová také 

souhlasí a bude mít podpisové právo pro vydávání krycích listů, uchovňování psů a 

fen a s tím spojené agendy. Redakční rada informuje prostřednictvím webu členy a 

budou upraveny kontaktní údaje a umožněn přístup. PK kontaktuje jednatelka klubu. 

L. Svobodová kontaktuje S. Lepičovou a doladí formality. 

 Zpráva DR: proběhla kontrola účetnictví a zpráva je přílohou tohoto zápisu.  



4. Kontrola usnesení z minulé výborové schůze: Přednáší L. Svobodová. Vše splněno kromě 

trvajícího úkolu H. Svobodové ohledně účetnictví. 

5. Návrh podmínek chovnosti: návrh byl obdržen e-mailem v červenci od předsedy CHR, které 

vzešlo z jednání CHR ze dne 21. 6. 2023. Přednáší L. Svobodová. Návrh je přílohou tohoto 

zápisu. Bod č. 1 a 2 je schválen jednomyslně a bude jako návrh předložen členské schůzi a 

zveřejněn ve zpravodaji. Bod č. 3 výbor schvaluje s následující úpravou: návrh se vztahuje na 

plemena MOD, NDO, PP, SHO a bude rozdělen na dvě dílčí části monitoring DKK a monitoring 

DLK, OCD. Takto bude předložen členské schůzi a uveřejněn ve zpravodaji. Druhá část návrhu 

bude vztažena i na plemeno STA. Bod 4, 5, 7 výbor bere na vědomí a schvaluje. Vzhledem 

k nepřítomnosti V. Veselého bude bod 8 doplněn předsedou CHR do 15. 11. 2023. Výbor 

schvaluje, že výše uvedené podmínky ohledně RTG budou v případě schválení ČS platné pro 

psy narozené po 1. 4. 2023. Navržené podmínky předseda RR připraví k prezentaci pro ČS a 

zpravodaj a předloží výboru. 

 

Předseda klubu poděkoval za účast.  
 

Termín příští schůze bude zaslán e-mailem a uskuteční se po SKYPE. 
 

Zapsala Zuzana Čechová 


